
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 266
Vil ministeren kommentere artiklen ”Dansk fængsel brugte 23.000 kr. på jule-
gaver til indsatte: De ansatte fik ingenting”, bragt i dagbladet BT den 18. janu-
ar 2017, og i forlængelse heraf redegøre for om ministeren synes, at de ind-
satte skal have julegaver fremadrettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og
til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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